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Geachte leden van de Raad, 

 

Het lid van de Raad, de heer R. Tiggeler, heeft ons bij brief van 11 december 2019 vragen gesteld. Deze 

brief heeft de volgende inhoud: 

 

Het Dierentehuis Alkmaar en omstreken heeft aangegeven om begin 2020 te verhuizen naar de regio 
Waterland, naar Purmerend. Zie ook de berichtgeving via Alkmaar Centraal http://bit.ly/2LIv2Lt en het NHD 
op de volgende pagina. 
 
Dat het huidige dierenasiel niet meer van deze tijd is en aan vervanging toe is, is al langer bekend. De 
medewerkers en vrijwilligers kunnen hun goede werk moeizaam doen. De VVD Alkmaar vindt het ongehoord 
als er straks -tijdelijk of niet- geen plaats is voor dierenopvang in de regio Alkmaar. Naast de bijdrage van de 
omliggende gemeentes, besteedt de gemeente Alkmaar jaarlijks bijna €600.000,- aan dierenwelzijn. Verder 
beschikt de huidige organisatie voor dierenopvang over een stevige financiële reserve speciaal voor nieuwe 
of aangepaste huisvesting. Hoe kan het zijn dat de dierenopvang (tijdelijk) uit de regio verdwijnt? Daarom de 
volgende vragen aan het college: 

- Bent u met de VVD eens dat de dierenopvang continue in de regio Alkmaar moet blijven? 
- Is het college bereid om in samenwerking met de desbetreffende organisaties, goede 

doelenorganisaties én omliggende gemeenten er alles aan te doen om te inventariseren waarom de 
dierenopvang niet in Alkmaar kan blijven? Denk hierbij aan een bedrijfsmatige analyse van de 
opvang. 

- Is het college bereid om de inventarisaties en mogelijke oplossingsrichtingen zo snel als mogelijk 
voor te leggen aan de raad? 

- Is het college bereid om -binnen het bestaande budget- er alles aan te doen om de dierenopvang te 
behouden voor de regio Alkmaar? Denk hierbij aan het actief vinden van sponsoren in onze regio en 
het onderzoeken/ aanvragen van subsidies via onder andere goede doelen organisaties en de 
overheid. 

- Voor alle bovenstaande vragen geldt; Zo nee, waarom niet?  

Wij zien het antwoord van het college belangstellend tegemoet.  
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Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 42 van het Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad, 

beantwoorden wij de gestelde vragen als volgt. 

 

Inleiding 

De gemeente Alkmaar heeft een wettelijke taak waar het gaat om (tijdelijke) opvang van gedomesticeerde 

dieren. Deze voert zij binnen de wettelijke eisen en vastgestelde budgetten uit. 

Voor de uitvoering van haar wettelijke taak heeft de gemeente Alkmaar, samen met de regiogemeenten rond 

Alkmaar, een regionale dienstverleningsovereenkomst met de dierenorganisatie voor de dierenopvang van 

katten, honden en knaagdieren gesloten. 

De opvanglocaties zijn al jaren op verschillende plekken binnen en buiten de regio Alkmaar gesitueerd. Zo 

vindt de opvang van katten en honden plaats in het Dierentehuis Alkmaar en de knaagdieren worden 

opgevangen bij Dierentehuis Kerbert in IJmuiden. De opvang van in het wild levende gewonden en/of zieke 

vogels vindt plaats bij Wildopvang Krommenie in Krommenie.  

De gemeente Alkmaar heeft tevens met een andere dierenorganisatie een overeenkomst gesloten voor 

kattenopvang elders in Alkmaar.  

 

Antwoorden 

1) Zoals aangegeven in de inleiding vindt de dierenopvang momenteel op verschillende plekken binnen 

en buiten de regio Alkmaar plaats. Het college prefereert het belang van dierenwelzijn, efficiënte en 

effectieve uitvoering en regionale samenwerking boven het uitvoeren van de dierenopvang binnen 

de regio Alkmaar. 

2) Wij zijn bereid om in samenwerking met de regiomeenten, twee gemeenten buiten de regio en de 

desbetreffende dierenorganisatie te inventariseren of het mogelijk is om de opvang van katten en 

honden in de regio Alkmaar te organiseren.  

3) Het college is bereid om de onder 2) genoemde inventarisaties met mogelijke oplossingsrichtingen 

voor te leggen aan uw raad.  

4) Ziet u het antwoord op vraag 1. Wij zullen onderzoeken of er mogelijk subsidies van andere 

overheden verkregen kunnen worden. Het actief vinden van sponsoren in onze regio en het 

onderzoeken / aanvragen van subsidies via andere goede doelen organisaties ziet wij niet als onze 

taak. 

5) Niet van toepassing.  

 

 

 

Hoogachtend,  

Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 

 

 

P.M. Bruinooge, burgemeester.     W. van Twuijver, secretaris. 
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